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 zخبر

    باید بگویم یکی از 
بزرگترین مشکلات 

تیم ایشان بود. وقتی 
در حساس ترین زمان 
مصاحبه کرد و گفت 

اینجا حیاط خلوت یک 
سری تیم بود. در آن 
موقعیت صلاح نبود 

چنین حرفی زده شود 
و جالب اینکه با ایشان 

برخوردی نشد. به 
همین دلیل ایشان 
تنها بازیکنی است 
که در همه بازی ها 

حضور داشت. واقعاً 
انگار عملکردش مهم 

نبود و حتی وقتی 
گفت اینجا حیاط خلوت 

خیلی هاست، باز هم 
در ترکیب بود. حقیقی 

نباید چنین حرفی 
می زد. تیم بزرگتر دارد، 

صاحب دارد، سرمربی 
و مربی دارد، چرا باید او 
چنین حرفی بزند؟ این 
مسأله باعث یک سری 

اتفاقات شد. شاید 
منظورش به من نبود 

اما هر کدام از بازیکنان 
تیم این طور فکر 

می کردند که منظورش 
با آنهاست. درست 

است حقیقی بازیکن 
تیم ملی بوده اما 

خودش را خیلی دست 
بالا می گیرد و رفتارش 
درست نبود. حالا هم 

شنیده ام آقای رحمتی 
او را نمی خواهد.

ZOOM

در آینه لیگ
فوتبال ایران

 مدیران صنعت نفت 
منتظر ریکانی

باشــگاه صنعــت نفــت بعــد از 
توافــق بــا عبداللــه ویســی و حفــظ 
ایــن مربــی بــرای فصــل آینــده حالا 
می خواهــد طالــب ریکانــی را هــم 
در جمع زردپوشــان آبادانی حفظ 
کنــد. ایــن بازیکــن بعــد از بــازی بــا 
ذوب آهــن در فصــل گذشــته کــه 
بــا اخراجــش همــراه شــد بابــت 
برخــی رفتارهــا کــه بــا او صــورت 
گرفــت از جدایــی قطعــی اش از 
صنعــت نفــت آبــادان صحبــت 
ــی حــالا باشــگاه صنعــت  کــرد، ول
نفــت بــا تأکیــد عبداللــه ویســی 
درصــدد حفــظ ریکانی برای فصل 
آینــده اســت. مدیــران صنعــت 
نفــت خواهان نشســت بــا ریکانی 
هســتند کــه عبداللــه ویســی هــم 
در ایــن جلســه حضــور خواهــد 
داشــت و بــه احتمــال فــراوان 
ریکانــی همــکاری اش را بــا تیــم 
آبادانــی ادامــه خواهــد داد. ایــن 
در حالــی اســت کــه ویســی هــم 
بــا ریکانــی صحبــت کــرده و از او 
خواســته اســت کــه در صنعــت 

نفــت بمانــد.

 
زامهران: رحمتی 
 بهترین انتخاب 

برای نساجی بود

فبـک تیـم  مهـران ها حسـین زا
فوتبـال نسـاجی در مـورد تمدیـد 
قـراردادش می گویـد: »مـن چهـار 
سال در این تیم فوتبال بازی کردم 
و دوسـت داشـتم دوباره با پیراهن 
نساجی فعالیت حرفه ای ام را ادامه 
دهـم. در ایـن سـال ها روزهـای تلخ 
و شـیرینی را تجربـه کـردم و حـالا 
خوشـحالم کـه دوبـاره در خدمـت 
نساجی هستم. امیدوارم در فصل 
آینـده روزهـای خوبـی را تجربـه 
و نتایـج سـال گذشـته را جبـران 
کنیـم، چـون می دانیـم که در فصل 
قبـل نتوانسـتیم هـواداران را راضی 
کنیم.« او از حضور رحمتی به عنوان 
سـرمربی اسـتقبال می کنـد: »مـن 
تعریـف ایشـان را از دیگـر بازیکنان 
شنیده ام و برای اولین بار است که 
بـا سـیدمهدی رحمتـی کار خواهـم 
کرد. او عملکرد خوبی در این چند 
سـال داشـته اسـت و فکـر می کنـم 
بـرای  نتخـاب ممکـن  ا یـن  بهتر
نسـاجی بـود. امیـدوارم بـا هدایـت 
رحمتـی نتایـج خوبـی بگیریـم و 
در لیـگ قهرمانـان آسـیا خودمـان 
را نشـان دهیـم. مـا در نیم فصـل 
اول سـال گذشـته شـرایط خوبـی 
داشـتیم، امـا نمی دانـم چـرا تیـم 
در نیم فصـل دوم بـا آن وضعیـت 
عجیب مواجه شـد و حتی یک برد 
هـم در نیم فصـل دوم بـه دسـت 
نیـم کـه  ً می دا نیاوردیـم. قطعـا
هواداران انتظار زیادی از تیم برای 
فصـل آینـده دارنـد و بایـد تـاش 
کنیـم تـا عملکـرد ضعیـف فصـل 
گذشـته را جبـران کنیـم.« زامهـران 
دربـاره عملکـرد ضعیـف کارلـوس 
هرناندس مربی اسپانیایی نساجی 
این طـور می گویـد: »مربـی خارجـی 
وقتـی بـه فوتبـال ایـران می آیـد 
زمان زیادی برای شـناخت شـرایط 
فوتبـال مـا می خواهـد. او در پنـج 
هفتـه نمی توانسـت کار خاصـی 

انجـام دهـد.«

نسـاجی فصـل گذشـته شـرایط عجیـب 
و سـختی را پشـت سـر گذاشـت. ایـن 
تیـم در نیم فصـل خیلـی خـوب کار کـرد 
و توانسـت بـا حمیـد مطهـری کـه اولیـن 
فصل سـرمربیگری در لیگ برتر را تجربه 
می کرد، نتایج خوبی بگیرد و حتی به رده 
پنجـم جـدول برسـد امـا در نیم فصـل دوم 
کامـاً تغییـر کـرد و هـر روز بدتـر از دیـروز 
نتیجه می گرفت. به صورتی که مسئولان 
باشـگاه مجبـور بـه تغییر کادرفنی شـدند. 
اگرچـه ایـن مسـأله هـم کمکـی بـه تیـم 
نکـرد امـا در نهایـت نسـاجی توانسـت بـا 
همـان نتایـج خوبـی کـه در نیم فصـل اول 
گرفـت، در لیـگ برتـر بمانـد. رضـا جعفری 
وینگـر راسـت نسـاجی مازنـدران در مـورد 
اتفاقاتی که فصل گذشـته تجربه کردند، 

صحبت هـای جالبـی دارد.
 نسـاجی فصـل سـختی را گذرانـد و بـه نظـر 
نمی رسـد بـه اهداف تـان و برنامه هایـی کـه 

داشـتید رسـیده باشـید. درسـت اسـت؟
    مـا فصـل خوبـی را شـروع کردیـم و حتـی 
در پایـان نیم فصـل اول بـه جایـگاه پنجـم 
رسـیدیم امـا بعـد از آن نتوانسـتیم رونـد 
خوب مـان را ادامـه دهیـم و انتظـارات 

هـواداران را بـرآورده کنیـم.
چرا نتوانستید آن روند خوب را 

ادامه دهید؟ چه اتفاقی افتاد که 
جلوی آن روند را گرفت؟

    یـک سـری مسـائل درون تیمـی پیـش 
آمـد و حواشـی کـه اجـازه نـداد کار خـوب 
پیش برود. در واقع نشد و نتوانستیم. ما 
بازیکنـان مقصـر بودیـم و آن طـور که باید، 

نتوانسـتیم نتیجـه بگیریـم.
یک سری حواشی به وجود آمد 

که مهم ترین آن اعتراض عجیب 
هواداران بود و همین مسأله 

استعفای احساسی حمید مطهری 

را بعد از بازی با مس کرمان به دنبال 
داشت. بعد از آن هم بحث اخراج 

اکبر صادقی بود که او هم بعد از 
رفتن مطهری برگشت. یعنی این 

حواشی جوری نبود که بتوان آن را 
جمع کرد؟

    تیم ما اصاً جوری بود که انگار نمی شد 
حواشـی را جمـع کـرد. اینجـا هـواداران 
خیلـی تیـم نسـاجی را دوسـت دارنـد امـا 
یـک سـری به صـورت افراطـی عاشـق تیـم 
هسـتند کـه ایـن مسـأله باعـث صدمـه 
زدن بـه نسـاجی می شـود. انـگار فقـط 
منتظـر بودنـد مطهـری فقـط یـک تسـاوی 
بگیـرد تـا او را بکوبنـد. نمی دانـم چـرا امـا 
تیـم و بخصـوص کادرفنـی را خیلـی تحـت 
فشار گذاشتند. در حالی که آقای مطهری 
اولین سال سرمربیگری را تجربه می کرد 
و بایـد جـو آرام تـر می بـود. کارنامـه حمیـد 
مطهـری مشـخص اسـت و حتـی در 
نیم فصـل اول او توانسـت عملکـرد خوبی 

داشـته باشـد امـا نگذاشـتند کار کنـد.
یعنی از جایی خط گرفته بودند؟

    بعید نیسـت. حتی یک سـری بازیکنان 
را هـم می کوبیدنـد. متأسـفانه ایـن خـط 
گرفتـن و ایـن نـوع شـعار دادن در همـه 
جـای فوتبـال ایـران هسـت و بیشـتر بـه 

خـود تیم هـا ضربـه می زنـد.
در فصلی که گذشت، ایوب کلانتری 

با ۵ گل و ۴ پاس گل، مؤثرترین 
بازیکن نساجی شناخته شد. چه 

نظری در مورد او داری؟
    ایـوب عملکـرد خوبـی داشـت امـا ایـن 
عملکـرد فـردی اسـت. خیلی خوب اسـت 
بازیکـن گل بزنـد یـا پـاس گل بدهـد و 
ایـوب هنـرش روی ضربـات ایسـتگاهی 
بـود کـه روی ایـن مسـأله امتیـازات مهمـی 
هـم گرفتیـم و بایـد بگویـم خیلـی بـه تیـم 
مـا کمـک کـرد. البتـه پـاس گل هـا، روی 
کاشـته و کرنـر بـود کـه در فوتبـال امـروز 
بیشـتر کارشناسـان معتقدنـد پـاس گل 

بایـد واقعـاً پـاس گل باشـد کـه ضربـات 
ایسـتگاهی مـورد قبـول نیسـت. بـه هـر 
حال ایوب کانتری مثمرثمرترین بازیکن 

بـود کـه بـه تیـم خیلـی کمـک کـرد.
 علیرضـا حقیقـی هـم تنهـا بازیکـن نسـاجی 
اسـت کـه در همـه بازی هـا حضـور داشـت.

    بایـد بگویـم یکـی از بزرگتریـن مشـکات 
تیـم ایشـان بـود. وقتـی در حسـاس ترین 
زمـان مصاحبـه کـرد و گفـت اینجـا حیـاط 
خلوت یک سری تیم بود. در آن موقعیت 
صاح نبود چنین حرفی زده شود و جالب 
اینکه با ایشـان برخوردی نشـد. به همین 
دلیـل ایشـان تنهـا بازیکنـی اسـت کـه در 
همـه بازی هـا حضـور داشـت. واقعـاً انـگار 
عملکـردش مهـم نبـود و حتی وقتی گفت 
اینجا حیاط خلوت خیلی هاسـت، باز هم 
در ترکیب بود. حقیقی نباید چنین حرفی 
مـی زد. تیـم بزرگتـر دارد، صاحـب دارد، 
سـرمربی و مربـی دارد، چـرا بایـد او چنیـن 
حرفی بزند؟ این مسـأله باعث یک سـری 
اتفاقات شد. شاید منظورش به من نبود 
امـا هـر کـدام از بازیکنـان تیـم این طـور 
فکـر می کردنـد کـه منظـورش با آنهاسـت. 
درسـت اسـت حقیقـی بازیکـن تیـم ملـی 
بـوده امـا خـودش را خیلـی دسـت بـالا 
می گیرد و رفتارش درست نبود. حالا هم 
شـنیده ام آقـای رحمتـی او را نمی خواهـد.

بعد از حقیقی هم حامد شیری 
و شما بیشترین باز ی ها را برای 

نساجی داشتید...
    خودم حدس می زدم اما توجه نکردم.

 از عملکرد خودت راضی هستی؟
    راضـی نیسـتم. هـر تیمـی یـک سـری 
اهـداف دارد کـه بـرای مـا اتفاقاتـی افتـاد 
کـه نشـد بـه آن برسـیم. وقتـی تیـم خـوب 
نتیجـه نمی گیـرد بازیکنـان هـم بـه چشـم 
نمی آینـد. پـس زمانـی کـه نسـاجی وارد 
بحـران شـد و چنیـن نتایجـی گرفـت، 
مطمئنـاً مـن هـم از عملکـردم راضـی 
نیسـتم کـه امیـدوارم بتوانـم فصـل بعـد 

جبـران کنـم.
یعنی با نساجی قرارداد داری؟

    قـرارداد نـدارم. منظـورم از جبـران، 
عملکـرد فـردی ام اسـت. در هـر تیمـی 
کـه باشـم، می خواهـم بهتریـن عملکـرد را 
داشـته باشـم و بـه تیـم کمـک کنـم کـه در 
پایـان از خـودم و نتایـج تیـم راضـی باشـم.

یکی از اتفاقات عجیبی که افتاد 
جدایی مسعود شجاعی بود. 

شجاعی خیلی کم بازی کرد و در 
نهایت جدا شد و به هوادار رفت...

    آقـا مسـعود بـرای همـه جوان هـا الگـو 
هستند. حقیقی و شجاعی مثاً ۲ بازیکن 
در یک سـطح بودند که البته آقا مسـعود 
بدون شک بالاتر بود اما نمی شود این دو 
را با هم مقایسـه کرد. نمی دانید شـجاعی 
چـه شـخصیت خوبـی دارد. واقعـاً از بودن 
کنار او لذت بردم و خیلی از او یاد گرفتم. 
بـه هـر حـال صاحدیـد کادرفنـی بـود کـه 
جـدا شـود امـا ایـن مسـأله هیـچ چیـز از 
ارزش هـای شـجاعی و رزومـه درخشـانی 
کـه دارد کـم نمی کنـد. او بهتریـن بازیکـن 
سـال های اخیـر فوتبـال ایـران بـود و حـالا 
بـا توجـه بـه اینکـه سـنش بـالا رفتـه و 
دوسـت دارد بـازی کنـد، چنیـن شـرایطی 
پیـدا کـرده. بـاز هـم می گویـم شـجاعی بـه 
لحـاظ شـخصیت یکـی از بهترین هاسـت 
کـه حضـورش در هـر تیمـی نعمت اسـت.

نساجی در فصلی که گذشت، در 
بازی های خارج از خانه نتایج خوبی 

نگرفت و در نیم فصل دوم هیچ 
بردی نداشتید...

    تیم ما اصاً شـرایط خوبی نداشـت. هر 
کـدام از بازیکنان مـان می تواننـد در دیگـر 
تیم ها سـتاره باشـند اما در نسـاجی اصاً 
نشـد. شـرایط ما دقیقاً مثل اسـتیل آذین 
بود که همه سـتاره ها را در اختیار داشـت 
اما نتوانست خوب کار کند و سقوط کرد. 
بـاز هـم خـدا را شـکر مـا در نیم فصـل اول 
نتایـج خوبـی گرفتیـم وگرنـه تیـم اصـاً 

جمع نمی شـد و شـاید سـقوط می کردیم. 
امیـدوارم دیگـر چنیـن شـرایطی بـرای 

نسـاجی تکـرار نشـود.
کارلوس هرناندز هم در ۵ بازی 
که حضور داشت، تنها ۲ امتیاز 
گرفت. یعنی این سرمربی واقعاً 
نمی توانست به تیم کمک کند؟

    شرایط نساجی طوری بود که گواردیولا 
هـم می آمـد جواب نمی داد. خود هرناندز 
هـم بـه ایـن نتیجـه رسـید و در صحبتـی 
کـه بـا مـن داشـت گفـت چـرا تیـم این طـور 
اسـت؟ انـگار کسـی انگیـزه نـدارد؟ واقعـاً 
این طـور بـود. درسـت اسـت هرنانـدز 
کارنامـه خاصـی نداشـت امـا نشـان داد 
مربـی اسـت کـه سـبک خاصـی دارد امـا 
وقـت نداشـت خـودش را اثبـات کنـد یـا 
بهتـر اسـت بگویـم در شـرایط بـدی بـه 

نسـاجی آمـد.
به هر حال نساجی در بازی های 

خانگی نتایج خوبی گرفت.
    در بازی های خانگی از حمایت هواداران 
برخـوردار بودیـم. آنهـا خیلـی تشـویق 
می کردنـد. مـا در نیم فصـل اول در سـطح 
تیم هـای بـالای جـدول بودیـم کـه حتـی 
توانستیم گل گهر را در سیرجان ببریم اما 
در نیم فصل دوم در حد لیگ یک بودیم. 
بـاز هـم خـدا را شـکر. مانـدن در لیـگ برتر 
نعمـت اسـت چـون اگـر مسـابقات ادامـه 
پیـدا می کـرد ممکـن بـود بـه لیـگ یـک 

سـقوط کنیـم.
آدامانیان چرا نتوانست به تیم 

کمک کند و تا این حد بی تأثیر بود؟
    بازیکنـان خارجـی کـه بـه ایـران می آینـد 
 . بسـته هسـتند در  نـه  ا هندو مثـل 
آدامانیـان آقـای گل لیـگ ۲ کـه در واقـع 
لیـگ یـک مـا اسـت، بـود امـا در ایـران 
جـواب نـداد. البتـه نبایـد او را قضـاوت 
کنیـم چـون شـرایط سـختی داشـت. 
تنهـا زندگـی می کـرد و خانـواده اش از او 

دور بودنـد. 

 باشگاه تراکتور

تمرکز تراکتور روی ۴ خرید خارجی

بــه نظــر می رســد تحــرکات تراکتور در پنجره تابســتانی به شــکلی اســت که آنها 
علاقــه دارنــد تــا بخــش اصلــی بودجه خــود را بــرای ۶+۱ بازیکن خارجــی هزینه 
کننــد. در ایــن بیــن ســهمیه بازیکن آســیایی به صفا هادی رســیده و دو بازیکن 
غیر آسیایی، گوستاوو  واگنین و ریکاردو آلوز نیز تحت قرارداد تراکتور هستند. 
بــا ایــن حال مدیران این باشــگاه در تلاش هســتند تــا ۴ بازیکن خارجی دیگر را 
هــم بــه خدمت بگیرند کــه این موضوع با هماهنگی پاکو خمس پیش می رود.

 محمدرضا اخباری

شاید بماند

محمدرضــا اخبــاری یکــی از بازیکنانــی اســت کــه بــا پایــان قــرارداد، پــای میــز 
مذاکره با هوشــنگ نصیرزاده نشســت و طرفین پیشــنهادات و شرایط خود را 
ارائه کردند. باشــگاه تراکتور در آخرین پیشــنهاد رقم قابل توجهی را روی میز 
گذاشــت و حــالا همــه منتظــر پاســخ محمدرضــا اخبــاری هســتند. در صورت 
جدایــی اخبــاری، احتمــالاً پورحمیــدی گلر شــماره یک تراکتور خواهــد بود اما 

از ســوی دیگــر مســأله کاپیتانــی بــرای این تیم بــه وجــود خواهد آمد.

 محمود فکری

تیمش کامل می شود

هــوادار تهــران پنجشــنبه گذشــته زیــر نظــر محمــود فکــری و دســتیارانش 
تمرینــات پیــش فصــل را اســتارت زد و به نخســتین تیم لیــگ برتری تبدیل 
شــد کــه بــرای لیــگ بیســت و ســوم آغــاز بــه کار می کنــد. فرهــاد زاوشــی، 
محمدمهــدی مهدی خانــی، فریبــرز گرامــی، ســعید ســحرخیزان و مهــدی 
عبــدی نیــز از چهارشــنبه بــه تمرینــات اضافــه می شــوند تــا هــوادار شــکل 

کامل تــری پیــدا کنــد.

سمیرا شیرمردی
روزنامه نگار

 رضا جعفری: گواردیولا هم می آمد، نمی توانست کمک کند

مشکل اصلی نساجی، حقیقی بود
مسعود شجاعی برای هر تیمی نعمت است
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